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 افزودن ۱۰ دستگاه اکسیژن ساز دیگر 
به بیمارستان های مازندران

رییس دانشــگاه علوم پزشکی مازندران: 
۱۰ دستگاه اکسیژن ساز دیگر برای گذر از 
بحران پیک پنجم کرونا به بیمارستان های 

زیر مجموعه این دانشگاه افزوده شد.
رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران با اشاره به اینکه 
پیک پنجم کرونا با فشار مضاعف به کادر درمان در حال 
گذر هستیم گفت:هم اکنون در تامین اکسیژن مورد نیاز 
بیماران مبتلا به کرونا در بیمارستان های زیر مجموعه 

این دانشگاه مشکلی وجود ندارد.
دکتر موسوی افزود: ۱۰ دستگاه اکسیژن ساز دیگر و تانک های اکسیژن ساز مایع برای گذر از 

بحران پیک پنجم کرونا به بیمارستان های زیر مجموعه این دانشگاه افزوده شد.
او با اشاره به اینکه روند بستری بیماران جدید مبتلا به کرونا کاهشی است، گفت: برای گذر از 
پیک پنجم کرونا و قرار نگرفتن در پیک ششم و مبتلا نشدن به سویه های جدید، شهروندان 
باید شیوه های نامه بهداشتی از جمله استفاده از ماسک، رعایت فاصله اجتماعی و شستشوی 

مداوم دست ها را بیشتر رعایت کنند.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان:
 واردات 246 هزار تن کالای اساسی 

از طریق بنادر مازندران
از ابتدای ســالجاری تاکنون 7۰ هزار تن 
روغن خام خوراکی آفتابگردان و ۱76 هزار 

تن گندم وارد بنادر مازندران شد.
عباسعلی وفائی نژاد با بیان این مطلب اظهار داشت: 
تاکنون 55 هزار تن روغن و ۱56 هزار تن گندم توسط 
46 کشتی از طریق بندر امیرآباد و ۱5 هزار تن روغن و 
2۰ هزار تن گندم نیز توســط 7 کشتی از طریق بندر 

نوشهر وارد استان گردید.
مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان مازندران تصریح کرد: این کشتی ها به صورت فله از 
روسیه وارد بندر امیرآباد شده و پس از تخلیه به سمت مراکز ذخیره سازی استان حمل می گردد.
عباسعلی وفائی نژاد افزود: یک کشتی5 هزار تنی حامل روغن خام خوراکی و یک کشتی 
5 هزارتنی حامل گندم نیز وارد لنگرگاه بندر آمیرآباد شده که عملیات تخلیه آن پس از پهلوگیری 

آغاز می شود.
گندم و روغن خام مورد نیاز کشور به منظور حفظ ذخایر استراتژیک توسط شرکت بازرگانی 
دولتی ایران تامین و وارد می شود. وی با اشاره به مزایای اجراي عملیـات واردات و ذخیره سازي 
گندم و روغن خام در استان مازندران اظهار داشت: ایجاد اشتغال و ارزش افزوده در منطقه و 

فعالسازي کارخانجات و صنایع مرتبط با آن از مزایای این طرح مي باشد.

فرماندار رشت در جلسه ستاد کرونا شهرستان، خبر داد؛
 ضرورت افزایش سهمیه واکسن متناسب

 با جمعیت هر شهرستان
 فرماندار شهرستان رشت گفت: افزایش تعداد سهمیه واکسن در سرعت 
واکسینه شــدن موثر است، هر چقدر هم مراکز تزریق واکسن را افزایش 
دهیم ولی واکسن مورد نیاز نباشد تاثیری ندارد؛ پیگیر هستیم تا بتوانیم از 

استان سهمیه 9۰۰۰ واکسن را جذب کنیم.
علی فتح اللهی امروز در جلســه ستاد کرونای شهرستان رشــت با تبریک هفته دولت و 
گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر اظهار کرد: دستگاه بهداشت و درمان شهرستان 
به عنوان یکی از دستگاه های برتر در هفته دولت انتخاب شد که با وجود فشردگی کار و امکانات 
موجود، اقدامات خوبی انجام دادند که تشکر و قدردانی داریم.فرماندار شهرستان رشت با اشاره 
به اختصاص دز جدید واکسن به شهرستان در هفته جاری، افزود: مشخصات هایپر مارکت ها، 

نانوایی ها و رانندگان جهت تزریق واکسن اعلام شده که در بازه زمانی صورت می گیرد.
رئیس ستاد کرونای شهرستان رشت گفت: افزایش تعداد سهمیه واکسن در سرعت واکسینه 
شدن موثر است، هر چقدر هم مراکز تزریق واکسن را افزایش دهیم ولی واکسن مورد نیاز نباشد 

تاثیری ندارد؛ پیگیر هستیم تا بتوانیم از استان سهمیه ۹۰۰۰ واکسن را جذب کنیم.
فتح اللهی ادامه داد: در بحث اطلاع رسانی مراکز تزریق واکسن دز اول و دوم، هم به خوبی 
همزمان در رسانه ها و کانال های خبری، اطلاع رسانی می شود؛ این روند باید ادامه داشته باشد.

وی بیان کرد: در بحث تهیه مرکز مناسب تزریق واکسن برای بیماران خاص هم باید چاره 
اندیشی شود، زیرا برخی از این بزرگواران علی رغم داشتن بیماری زمینه ای اما هنوز سن واکسن 

آنها اعلام نشده لذا میطلبد در این راستا هم برنامه ریزی لازم صورت گیرد.
فرماندار شهرستان رشت خاطرنشان کرد: در بحث ثبت نام تزریق واکسن مشکلات عدیده ای 
وجود دارد و بسیاری از گزارش ها حاکی از اعلام تکمیل ظرفیت از سوی سایت می باشد که باید 

مدنظر قرار گیرد. همچنین ساماندهی و نظم در برخی پایگا ه ها باید مورد توجه باشد.

سه نقاهتگاه بیماران  کرونایی در ایلام راه اندازی شد
مدیرعامل جمعیت هلال احمر ایلام گفت: سه نقاهتگاه بیماران  کرونایی در 
سه شهرستان این استان با تجهیزات ارسالی جمعیت هلال احمر کشور 

تجهیز شده است.
به گزارش جام جم آنلاین ایلام ؛ علی اصغر علی اکبری افزود: این نقاهتگاه ها در شهرستان های 
دره شهر، آبدانان و دهلران برپا شده است.وی ادامه داد: این نقاهتگاه ها به ۳۰ تخت بیمارستانی و 
2۰ تخت خوابگاهی، ست امکانات اولیه پزشکی نظیر ساکشن، ترالی پانسمان و دستگاه ساکشن 
و کپسول اکسیژن مجهز شده است.مدیرعامل هلال احمر ایلام تاکید کرد: این نقاهتگاه ها در 
سالن های ورزشی سپاه پاسداران تعیین شده از سوی ستاد کرونای شهرستان ها و با نظر دانشگاه 
علوم پزشکی و ستاد استانی کرونا مورد استفاده برای بیماران کرونایی قرار خواهند گرفت.علی 
اکبری به سایر فعالیت های این جمعیت در حوزه کرونا اشاره کرد و گفت: مشارکت در طرح شهید 
سپهبد سلیمانی در کنار سپاه پاسداران و دانشکاه علوم پزشکی ، اجرای طرح نذر سلامت، آمران 
سلامت، کنترل مبادی مرزی، مشارکت در طرح اعمال محدودیت تردد در ورودی های استان، 
توزیع بسته هالی معیشتی و پرداخت کمک هزینه به بیماران کرونایی و همکاری اعضا در مراکز 

واکسیناسیون دانشگاه علوم پزشکی از جمله این خدمات است.

بررسی دایری سرویسهای مخابراتی ادارات مخابرات 
استان گلستان

درجلسه ای با حضور مدیر مخابرات منطقه گلستان ، دایری سرویسهای 
مخابراتی ادارات مخابرات استان بررسی شد.

با حضور دکتر غلامعلی شهمرادی ، دایری سرویسهای مخابراتی ادارات مخابرات استان در 
هفته 2۳ بررسی شد .مدیر مخابرات منطقه گلستان با تاکید بر تلاش بیشتر ، تحول در رشد 
شاخص ها و افزایش دایری ها را خواستار شد .وی با تقدیر از مدیران مخابرات شهرستانها که 
اهداف تعیین شده در آنها محقق شده است ، از سایر شهرستانها خواست با استفاده از ظرفیت 
حداکثری امکانات و تجهیزات میزان دایری و واگذاری سرویسها را افزایش دهند.دکتر غلامعلی 
شهمرادی همت مدیران مخابرات شهرستانها و شناسایی موانع و چالشها را مورد تاکید قرار 
دادوگفت : لازم است  تلاش در جهت ارائه راهکار های مناسب و کاربردی برای رفع  موانع را 
 ،ADSL ، بیشتر نمایند.لازم به ذکر است پس از بررسی میزان دایری سرویسهای تلفن ثابت
مشترک فعال ، vdsl و FTTH نقاط قوت و ضعف شناسایی و راههای افزایش فروش 

هریک از سرویسها ارائه و بر عملیاتی شدن آن تاکید شد.

 تفاهم نامه همکاری بین کمیته امداد 
و سپاه امام علی بن ابیطالب )ع( استان قم امضا شد

در سال تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها، تفاهم نامه همکاری بین کمیته امداد و 
سپاه امام علی بن ابیطالب )ع( استان قم با هدف توانمندسازی و توسعه اشتغال 

محرومان امضا شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، مهرداد مصلح، معاون خودکفایی و اشتغال کمیته امداد 
استان قم با اشاره به اینکه این تفاهم نامه همکاری بین دو نهاد ارزشمند بسیج و کمیته امداد به منظور 
توانمندسازی اقشار آسیب پذیر و محرومان استان امضا شده است گفت: معیشت، اشتغال، مسکن و 
فرهنگ سازی ارکان اساسی این نهاد در بخش توانمندسازی مددجویان هستند که این تفاهم نامه 
هم در همین راستا تنظیم شده است.وی با بیان اینکه بسترسازی مناسب برای جهادگران، کارآفرینان 
و فعالان کسب و کار موجب ایجاد فرصت های شغلی و تقویت منزلت اجتماعی محرومان می شود 
تصریح کرد: در این تفاهم نامه تلاش کرده ایم با حمایت همه جانبه از تولید توسط نیازمندان، موانع 
پیش روی آنها را رفع کنیم.مصلح با اشاره به اینکه متقاضیان نیازمند بیکار مستعد اشتغال بسیجی و 
اقشار نیازمند واجد شرایط دریافت خدمات اشتغال جامعه هدف این تفاهم نامه هستند گفت: تحقق 
اهداف اقتصاد مقاومتی و ارتقاء بنیه معیشــتی خانواده های نیازمند با هم افزایی منابع امکانات و 

ظرفیت های جهادگران و امدادگران دو نهاد از جمله اهداف این تفاهم نامه است.

شرکت برق منطقه ای خوزستان شرکت برق منطقه ای خوزستان ۲۰۰۲۰۰ کپسول اکسیژن  کپسول اکسیژن 

به دانشگاه علوم پزشکی اهواز اهدا کردبه دانشگاه علوم پزشکی اهواز اهدا کرد
شرکت برق منطقه ای خوزستان ۲۰۰ کپسول 
اکسیژن برای درمان بیماران مبتلا به کرونا به 

دانشگاه علوم پزشکی اهواز اهدا کرد.
طی مراسمی با حضور مدیرعامل این شرکت و رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی اهواز در یمارستان امام خمینی )ره( 
اهواز ، این تجهیزات به دانشگاه علوم پزشکی اهواز اهدا 

شد.
محمود دشت بزرگ مدیر عامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان اهدای کپسول اکسیژن و صندلی به بیمارستان 
کرونایی را تکلیف انسانی، سازمانی و شرعی خواند که 

باید در این شرایط از بیمارستان ها انجام شود.
وی با اشــاره به تلاش های دوســاله کادر درمان در 

مقابله با بیماری کرونا گفت: وظیفه ایجاب می کند که 
پشتیبانی های لازم از بیمارستان ها و کادر درمان انجام 
شود و لازم است که سازمان ها و مردم در این موضوع 

مشارکت فعال داشته باشند.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با تقدیر از 
همکارانی که در تهیه و تامین تجهیزات اهدایی مشارکت 
داشــته اند، تصریح کرد: در همین راستا یک مجموعه 
۳۰۰ تایی کپسول اکســیژن در اندازه های مختلف و 
تعدادی صندلی تهیه شــده که امروز 2۰۰ کپسول آن  
به دانشگاه علوم پزشکی اهواز اهدا شد همچنین ۳۰ عدد 
صندلی به بیمارستان امام خمینیی )ره( هدیه شد. روز 
 گذشــته نیز 4۰ کپســول و 2۰ صندلی به بیمارستان 

آیت الله کرمی )ره( اهواز اهدا شد و مابقی نیز در روزهای 
آینده توزیع خواهد شد.

محمود دشت بزرگ در بخش دیگری از صحبت های 
خود با اشــاره به کمبود تولید برق در استان در تابستان 
جاری اشــاره کرد و افزود: مجموعه برق استان همه 
تــلاش خود را کرد که برق مراکز درمانی به هیج وجه 
قطع و دچار خاموشی نشود تا مراکز درمانی از این بابت 
دچار خللی نشوند و در این زمینه موفق عمل کرده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز نیز در این مراسم 
با تشکر از عمل خداپسندانه برق منطقه ای خوزستان 
در اهدای کپسول اکسیژن و صندلی به بیمارستان های 
کرونایی، این اقدام را باعــث قوت قلب کادر درمان و 

خدمات رسانی بهتر به بیماران توصیف کرد.
دکتر فرهاد ابول نژادیان با اشاره به تامین برق مراکز 
درمانی علی رغم محدودیت ها و مشــکلاتی که در 
این حوزه وجود داشت، از نگاه ویژه ای که برای تامین 
برق بیمارستان ها و مراکز درمانی در مجموعه صنعت 

برق استان وجود دارد تشــکر و قدردانی کرد و گفت: 
در ماه های اخیر علی رغم کمبود شدید برق و بحران 
خاموشی، از بابت قطعی برق بیمارستان ها دغدغه ای 
نداشتیم و برق پایدار مورد نیاز بیمارستان ها تامین شد 

و بیمارستان ها به سلامت از این شرایط عبور کردند.

اخبار کوتاه 

در روز یکشنبه مورخ هفتم شهریور ماه  همزمان با ششمین روز 
از گرامیداشت هفته مبارک دولت افتتاح و آغاز عملیات  ۲۰ پروژه 
گازرسانی در شهرستان سقز با حضور مهندس کریمیان فرماندار 
شهرستان سقز ، مهندس احمد فعله گري مدیر عامل شرکت گاز 
استان کردستان ، مدیران سازمانها و ارگان هاي دولتي شهرستان 
سقز ، رئیس و کارکنان ناحیه سقز ، کارکنان و عوامل اجرایی پروژه 
گازرسانی و اهالی مهمان نواز محل برگزاری مراسم به نمایندگی 

در روستای حاجی ممدان این شهرستان برگزار گردید. 
به گزارش روابط عمومي شرکت گاز استان کردستان، مهندس احمد فعله گري 
در  ابتدای مراسم افتتاحیه ، گفت: اینجانب ضمن تبریک هفته دولت و گرامیداشت 
یاد و خاطره شهدای هفته دولت با توجه به شهرستان سقز دومین  شهر بزرگ 
استان از لحاظ جمعیت مي باشد مورد توجه ویژه و خاص قرار گرفته و با تعریف 
پروژه های فراوان روستای و صنعتی  سطح بهره مندي اهالي این شهرستان از 

نعمت گاز طبیعي با جهش زیادي مواجه گردد.
مدیرعامل شرکت گاز استان کردستان با بیان اینکه بهره مندي هر چه بیشتر 

روستاهاي شهرستان سقز هدف غایي این شرکت است اظهارداشت : به مناسبت 
این ایام مبارک  2۰ پروژه گازرساني به بهره برداري رسیده یا عملیات اجرایي آنها 
شروع خواهد گردید و تحقق این اهداف سبب رشد و توسعه بسیار مطلوبي در 
زمینه تامین مســتمر و مداوم انرژي در سطح شهر و روستاهاي این شهرستان 

شده و جهش زیادي در شاخص هاي رفاه و آسایش منطقه بوجود خواهد آورد.
وي در ادامه اظهار داشت : از تعداد 2۰   طرح گازرساني شهرستان سقز ۱2 پروژه 
امروز به بهره برداري رســیده و 8 پروژه گازرساني نیز عملیات اجرایي آن آغاز 
خواهید گردید که این ۱2 پروژه شامل گازرسانی به هفت روستا و پنج واحد صنعتی 
است. که در مجموع 64 میلیارد ریال هزینه در بر داشته است که 28 میلیارد ریال 

در بخش کلنگ زنی هزینه می گردد.
مهندس فعله گري افزود : در شهرستان سقز تعداد 27۱ روستاي داراي سکنه 
وجود دارد که از این تعداد گازرساني به 256 روستا که جمعیتي بالاتر از 2۰ خانوار 
برخوردارست  امکان پذیر بوده که قبل از هفته دولت سال جاري تعداد 228 روستا 
از نعمت گاز طبیعي برخوردار که با گاز دار شدن تعداد 7 روستا ، تعداد روستاهای 

بهره مند از گاز طبیعی به  2۳5 مورد ارتقاء می یابد.

مدیر عامل شرکت شــهرکهای صنعتی استان قزوین گفت: 
مشکل ۱6 ساله پیگیری و اخذ سند ششدانگ مالکیت شهرک 
صنعتی خرمدشت سرمایه گذاران و واحدهای صنعتی، تولیدی و 
خدماتی شهرک صنعتي خرمدشت با مساحت یکهزار و چهارصد 
و هشتاد و پنج هکتار که بزرگترین شهرک صنعتي استان قزوین 

میباشد، باپیگیری مستمر حل شد.
به گزارش روابط عمومي شرکت شهرکهاي صنعتي استان قزوین، » حمیدرضا 
خانپور« با اعلام این خبر مهم اظهار داشت : استقبال سرمایه گذاران با برندهای 
معتبر کشوری در طول دو سال اخیر جهت استقرار در شهرک صنعتي خرمدشت 
و موقعیت مناسب ترانزیتي و مشوق و معافیت مالیاتي ۱۳ ساله این امکان را براي 
سرمایه گذاران واحدهاي صنعتي مهیا کرده تا با دریافت سند مالکیت جهت اخذ 

تسهیلات بانکي و توسعه واحدها با انگیزه بیشتري ورود کنند.
وي تصریح کرد: تحقق این مهم با همکاري و مساعدت اداره کل ثبت اسناد 
و املاک، جهاد کشاورزی و امور اراضی و پیگیریهاي ویژه جمالي پور استاندار 
معزز قزوین و رجب رحماني نماینده مردم شریف تاکستان و  عضو کمیسیون 

برنامه و بودجه مجلس شوراي اسلامي و با طرح موضوع و رفع موانع تولید در 
چندین جلسه شوراي حفظ حقوق بیت المال و پیگیری حقوقی موضوع محقق 

شده است.
رئیس هیئت مدیره شرکت شهرکهاي صنعتي استان در ادامه اعلام داشت: 
شهرک صنعتی خرمدشت با مساحت دو هزار دویست و بیست سه هکتار در 
حوزه جذب سرمایه گذار تاکنون بیش از 2۰۰ قرارداد با سرمایه گذاري 6۰ هزار 
میلیارد ریالي و اشتغال مولد مورد انتظار ۱۰ هزار نفري با متقاضیان سرمایه گذاری 
منعقد شــده که از این تعداد 68 واحد تولیدی با اشــتغال بیش از دو هزار نفر 
پروانه بهره برداری اخذ کرده و در حال فعالیت هستند و مقدمات جذب سرمایه 
گذاران جدید با توجه به مشوق ها و زیرساخت های عالی شهرک در دست اقدام 
مي باشــد. خانپور از شهرک صنعتی خرمدشت به عنوان شهرکی که در آینده 
نزدیک به محل اســتقرار کارخانجات و صنایع مهم کشور تبدیل خواهد شد، 
نام برد و گفت: در حال حاضر ۱5۰ هکتار زمین صنعتی در این شــهرک برای 
واگذاری به سرمایه گذاران و استقرار صنایع پیش بینی شده، هایتک و کم آب 

بر آماده واگذاری می باشد.

به مناسبت هفته دولت افتتاح و آغاز عمليات اجرایی 
20پروژه گازرسانی در شهرستان سقز

با حضور فرماندار شهرستان سقز؛

 اخذ سند مالکيت بزرگترین شهرك صنعتی 
استان قزوین

مدیر عامل شركت شهركهای صنعتی استان قزوین

تولید انرژی خالص نیروگاه  شهید سلیمی 
نکا حدود 7/7 درصد افزایش یافت

طی پنج ماه ابتدای امسال و در مقایسه با سال گذشته: 

نیروگاه شهیدســلیمی نــکا در پنج 
ماه ابتدای امســال بالغ بر 4 میلیارد 
و835 میلیون و46 هزار کیلووات ساعت 

انرژی تولید کرد.
مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق نکا با اعلام 
این خبر افزود: مجموع انرژی خالص نیروگاه در 
پنج ماه ابتدای امسال نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته حدود 7.7 درصد افزایش داشت.
محسن نعمتی با اشاره به اینکه در پنج ماه اخیر 

بالغ بر72.5 درصد انرژی تولید شده در واحدهای بخاری و حدود 27.5 درصد در واحدهای بلوک سیکل 
ترکیبی بدست آمده است ابراز داشت: با توجه به دشواری و حساسیت بسیار زیاد نگهداری و بهره برداری 
از واحدهای این نیروگاه با گذشت بیش از 4 دهه کارکرد، بدلیل قدمت و عمر بالای تجهیزات، حفظ 
آمادگی واحدهای این نیروگاه برای تولید پایدار انرژی کار آسانی نیست و لذا با توجه به نیاز شبکه برق 
کشور و علیرغم همه محدودیتهای موجود بویژه در شرایط سخت مقابله با ویروس کرونا، با همدلی و 
تلاش جهادی و شبانه روزی کارکنان نیروگاه، در حال حاضر تمامی واحدهای نیروگاه جهت تولید پایدار 

برق و گذر از پیک مصرف در مدار تولید قرار دارند.
خاطرنشان میشود در پنج ماه ابتدای امسال حدود 44 درصد انرژی تعهدی سالانه نیروگاه طبق برنامه 

محقق شد.
نیروگاه شهید سلیمی نکا با 4 واحد بخاری به ظرفیت هرکدام 44۰ مگاوات، دو واحد گازی به ظرفیت 
هر یک ۱۳7.6 مگاوات و یک واحد بخار سیکل ترکیبی با ظرفیت ۱6۰ مگاوات، بیش از 4 درصد از 

برق کشور را تامین میکند.       

 با چالش جدی در خدمت رسانی 
و تامین برق استان مواجه خواهیم بود

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان:

در صورت عدم واکسیناسیون نیروهای 
این شرکت علیه کرونا با چالش نیروی 
انسانی در زمینه خدمات رسانی و تأمین 

برق در گیلان مواجه می شویم.
»بهمن داراب زاده« مدیر عامل شرکت برق 
منطقه ای گیلان گفت: کارکنان شــرکت برق 
منطقه ای گیلان از نظر شــغلی، وظیفه بسیار 
حســاس و مهمی را بر عهــده دارند که هیچ 
موضوعی نباید خللــی در این وظیفه حیاتی و 

حساس وارد کند.
وی افزود: با شیوع گسترده ویروس کرونا در شرکت و افزایش تصاعدی آمار کارکنان مشکوک و مبتلا 
به بیماری کووید ۱۹، و با قرنطینه همکاران مبتلا، این شرکت در تامین نیروی انسانی مورد نیاز خود با 
چالش جدی و اساسی روبه رو بوده به نحوی که شرایط بسیار شکننده ای در پایداری شبکه انرژی برق 

استان را فراهم کرده است.
داراب زاده گفت: بسیاری از کارکنان شرکت، مشاغل حساس و پرخطری را برعهده دارند که با ادامه 
روند موجود تعدادکارکنان مشکوک و مبتلا به ویروس کرونا، بطور حتم با شرایط سخت و دشواری در 

تامین برق استان گیلان روبه رو هستیم.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: پست ها و خطوط شرکت برق منطقه ای گیلان، 
شریان اصلی برقرسانی به مشترکان محترم هستند که کوچکترین اخلال در آن قابل تحمل نبوده و 
عواقب جبران ناپذیری به همراه خواهد داشت، به همین علت باید واکسیناسیون کارکنان برق گیلان در 

اولویت قرار گیرد و در اسرع وقت اجرایی شود تا از عواقب بعدی آن بتوان جلوگیری کرد.

بروزرسانی اطلاعات بندر امیرآباد در سامانه 
یکپارچه خدمات مناطق آزاد و ویژه اقتصادی

معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل 
بنادر و دریانوردی امیرآباد از بروزرسانی 
اطلاعات سرمایه گذاری بندرامیرآباد در 
سامانه یکپارچه خدمات مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی ایران با همکاری دبیرخانه 
شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 

خبر داد.
محمدعلی موسی پور در گفتگو با واحد روابط 
عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی امیرآباد با بیان 

اینکه جلب، جذب، تســهیل و گسترش تولید و سرمایه گذاری از اهداف بنیادین تشکیل مناطق ویژه 
اقتصادی به شمار می رود گفت بندرامیرآباد بر این اساس ، به منظور شفافیت و فراهم سازی فرصت های 
برابر برای تمام صاحبان سرمایه و کارآفرینان تلاش دارد با بارگذاری و بروزرسانی فرصت های سرمایه 
گذاری خود در سامانه سامانه یکپارچه خدمات مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران، سرمایه گذاران حقیقی 
و حقوقی را جهت ســرمایه گذاری در این بندر ترغیب نماید.وی با اشاره به اینکه اطلاعات موجود در 
سامانه یکپارچه خدمات مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران،  تمامی خدماتی را که برای آغاز یک پروژه 
سرمایه گذاری صنعتی نیاز است در اختیار صاحبان سرمایه قرار می دهد بر توسعه مستمر و افزایش سهم 
اقتصاد بندرامیرآباد از اقتصاد کشور با تکیه بر توان منطقه ای و استراتژیک دریایی تأکید کرد.سامانه یکپارچه 
خدمات مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران، سامانه ای است که توسط دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی راه اندازی تا خدمات ویژه آن به صورت یکپارچه و متمرکز در اختیار متقاضیان قرار گیرد.ثبت 
جواز تأسیس واحد صنعتی ، پروانه بهره برداری ، کمیسیون ارزش افزوده و گواهی تولید در حوزه صنعت و 
تولید ، ثبت سفارش ورود کالا به مناطق در حوزه تجارت بین الملل و همچنین مجوز فعالیت و کد شیما  و 
درخواست سرمایه گذاری در حوزه راه اندازی کسب و کار ، بخشی از خدمات ارائه شده در این سامانه است.

 تلاش کارکنان در جهت توسعه 
مخابرات استان مرکزی است

 افتتاح 2 چاه آبرسانی در شهرستان دهگلان 
به مناسبت هفته دولت 

سرپرست مخابرات منطقه مرکزی گفت: توسعه مخابرات در استان مرکزی در گرو تلاش 
تمام کارکنان ادامه دارد .

علی رضا لطفی ضمن قدردانی از تلاش کارکنان در ایام افزایش شیوع ویروس کرونا افزود: تلاش کارکنان 
 در جهت توســعه مخابرات اســتان اســت و هدف تامین ارتباطات مخابراتی با کیفیت برای هم استانی ها

 است .
سرپرست مخابرات منطقه مرکزی با تأکید بر تسریع اجرای پروژه های در دست اقدام گفت: اجرای پروژه ها 
بر اساس برنامه زمانبندی بسیار اهمیت داشته و موجب خواهد شد اهداف در نظر گرفته شده در راستای تامین 

خدمات و سرویسها به درستی تحقق یابد .
وی افزایش درخواست های مشتریان را به توجه به وضعیت کنونی فرصتی برای افزایش سهم بازار دانست و 
مسئولان مخابرات استان را موظف به ارائه خدمات و سرویسهای مخابراتی به متقاضیان در زمان مناسب و به 

موقع دانست و بر پشتیبانی و ارائه خدمات پس از فروش نیز تاکید ویژه داشت

در آخرین روز هفته دولت ۲ حلقه چاه آبرسانی با اعتبار 35 میلیارد ریال با هدف تأمین آب 
مورد نیاز در شهرستان دهگلان به بهره برداری رسید. 

به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان کردستان، در شهرستان دهگلان 2 حلقه چاه با هزینه ۳5 
میلیارد ریال امروز دوشنبه هشتم شهریور با حضور فرماندار، بخشدار و سایر مسئولان شهرستانی به بهره برداری 
رسید که با افتتاح آنها ساکنین شهر بلبان آباد و روستاهای اطراف آنها از آب شرب سالم و بهداشتی به صورت پایدار 
بهره مند شدند. چاه اولی که در آخرین روز هفته دولت به بهره برداری رسید کار تأمین آب مجتمع های گردمیران 
و بلبان آباد را برعهده دارد؛ در این پروژه که برای آن 25 میلیارد ریال هزینه شده است، یک حلقه چاه به عمق 7۰ 
متر حفر و تجهیز گردید؛ دیگر عملیات انجام شده در این پروژه احداث یک باب ایستگاه پمپاژ و اجرای خط انتقال 
به طول 455۰ متر انجام است.پروژه چاه دوم که برای آن ۱۰ میلیارد ریال هزینه شده است، آب مورد نیاز مجتمع 
باشماق را تأمین می کند و عملیات صورت گرفته در آن حفر و تجهیز یک حلقه چاه به عمق 84 متر، احداث یک 

باب ایستگاه پمپاژ و اجرای خط انتقال به طول ۹۰۰ متر است.  

 نشت یابی بیش از 8 هزار کیلومتر شبکه 
و خط تغذیه گاز طبیعی در اردبیل

مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل از نشت یابی 8 هزار و 4۱۰ کیلومتر شبکه و خط تغذیه 
گاز طبیعی طی سال گذشته در استان اردبیل خبر داد.

به گزارش خبرگزاری اردبیل، سردار اسماعیلی ، مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل ارتقاء ضریب ایمنی و افزایش 
امنیت شبکه های گاز طبیعی را از اهداف این پروژه عنوان کرد و گفت: طی سال گذشته 8 هزار و 4۱۰ کیلومتر 
شبکه توزیع و تغذیه به همراه ۱۹8 هزار و 5۳8 انشعاب تجاری و خانگی و ۱۰ هزار و 4۱8 شیر و حوضچه در استان 
اردبیل مورد بازرسی و نشت یابی قرار گرفت؛ که این مهم با توجه به اقلیم استان در جهت استفاده ایمن مشترکین 
از گاز طبیعی و افزایش ضریب اطمینان شبکه های توزیع و تغذیه گاز طبیعی در شهرها و روستاهای استان انجام 
گرفت.وی با بیان اینکه در راستای کمک به نگه داشت منابع گاز طبیعی، نشت یابی شبکه، انشعابات و حوضچه ها 
در راستای کشف نشتی های نامرئی و رفع آن ها همواره در دستور کار قرار دارد، اضافه کرد: برهمین اساس بیش از 
86 درصد از کل شبکه های گاز طبیعی و بیش از 8۳ درصد از کل انشعابات استان طی سال گذشته مورد نشت 

یابی قرار گرفته و تعداد 6۹5 مورد نشتی زیرزمینی شناسایی و رفع شده است.

گزارش »امروز« از تورم و سيگنال مهم وزیر اقتصاد و رئيس كل بانک مركزی برای مهار تورم؛

خلق پول برای »ساختن« یا »تخریب«؟
ادامه ازصفحه یک

کمیجانی گفت: در سال های اخیر هر دستورالعمل و هر سیاست پولی و ارزی 
قبل از طرح در شورای پول و اعتبار در شورای فقهی، مسائل و مشکلات آن 
بررسی می شود و در این شورا مورد بررسی قرار می گیرد و سپس به شورای پول 
و اعتبار می رود. همچنین خرید اوراق مالی اسلامی توسط بانک مرکزی توسط 
کمیته فقهی در سازمان بورس، بانک مرکزی و وزارت اقتصاد به تایید رسیده و از 
سال گذشته عمدتا برای رفع کسری بودجه دولت مورد استفاده قرار گرفته است.

اوراق ودیعه جایگزین اوراق مشارکت می شود
وی اظهارکرد: انتشار اوراق ودیعه توسط بانک مرکزی و بازپرداخت در سررسید 
با نرخی حداکثر معادل نرخ تورم سالانه را نیز داریم که از منظر فقهی مورد تایید 
قرار گرفته و در شــورای پول و اعتبار مورد تصویب قرار گرفته اما تاکنون به 
کار گرفته نشده است و در حال تهیه مقدمات کار هستیم و امیدواریم امسال 
برای مهار پایه پولی و نرخ تورم از این ابزار استفاده کنیم و این جایگزین اوراق 
مشارکت بانک مرکزی است که از سال های ۱۳7۹ به بعد به اجرا گذاشته شد.

کمیجانی افزود:  این ابزار جدید معرفی شده و جایگزین می شود. عقد مرابحه 
نیز در شورای فقهی مورد بازنگری قرار گرفت و برخی از عقود در قالب عقد 

مرابحه قابل استفاده و دارای کاربرد بوده است.
رییــس کل بانک مرکزی فعالیت شــورای فقهــی را باعث امنیت خاطر 
سیاســت گذاران دانست و گفت: در زمینه تحولات اقتصاد کلان شاهد این 

هستیم که طی سه سال گذشته ظالمانه ترین تحریم ها از طرف آمریکا و اروپا را 
داشتیم که شامل تحریم های نظام بانکی،  بانک مرکزی،  نفتی،  تجارت خارجی 
ایران و ... بوده و درآمدهای نفتی را به مقدار قابل ملاحظه ای کاهش داده شده 
است. وی تصریح کرد:  سیاست های مدبرانه ای در دولت و مجلس برای مقابله 
با این تحریم ها به کار گرفته شد و از اوایل سال ۱۳۹8 اقتصاد در حال خروج از 
رکود بود اما متاسفانه با ورود ویروس کرونا، در فصل چهارم سال با رشد منفی 
مواجه شدیم. کمیجانی تاکید کرد: در عین حال در سال گذشته موفقیت های 
قابل قبولی را در اقتصاد ایران داشتیم و در سال گذشته رشد با نفت ۳.5 درصد و 
بدون نفت 2.5 درصد را داشتیم. در شرایط کرونایی وضعیت قابل قبول است و 
امیدوارم در سال جاری نیز شاهد رشد اقتصادی باشیم. در سال ۱۳۹۹ بنا به آمار 
بانک جهانی رشد اقتصادی جهانی منهای ۳.6 درصد بوده و اغلب کشورهای 

توسعه یافته صنعتی با رشد منفی به دلیل کرونا مواجه هستند.
وی گفت: به شدت فرصت های شغلی را از دست دادیم و مشکلات فراوانی 
را به اقتصاد ایران وارد شد. امیدوارم دولت جدید با روحیه جدید و سیاست های 
تکمیلی و اصلاحی بتوانند شرایط توسعه اقتصادی و رشد بخش واقعی اقتصاد 

را فراهم کنند.
بهبود ترازنامه بانک ها در دستورکار بانک مرکزی 

رییس کل بانک مرکزی خاطرنشان کرد: استفاده از ابزار عملیات بازار باز به 
عنوان یک سیاست نوین در نظام بانکی ایران و اقتصاد ایران برای مدیریت 

نقدینگی و نرخ سود بانکی مورد استفاده قرار گرفت و از این منظر بهبود ترازنامه 
بانک ها در دستور کار است و به شدت دنبال می شود. بانک ها حداقل سه درصد 
از کل ترازنامه را باید به عنوان اوراق مالی اسلامی نگهداری کنند و از این ابزار 

در مواقع لزوم برای رفع کمبود نقدینگی استفاده کنند.
خلق پول و پشتیبانی از تولید 

احســان خاندوزی در سخنانی به پنج محور، به اقتصاد بانکی و مهار تورم 
پرداخته است. او محور نخست سخنان خود را »بانک ها، خلق پول و پشتیبانی از 
تولید« اعلام کرد و گفت: یکی از محورهای همایش حاضر »نقش و مسوولیت 
نظام بانکی در پشتیبانی از تولید« است. اینکه بانک ها چه کمکی می توانند به 
تولید بکنند، به درک ما از بانک و کارکردهای آن بستگی دارد. اگر بانک را صرفا 
واسطه وجوه تلقی کنیم، قاعدتا بانک نقش بسیار محدود و منفعلی در پشتیبانی 
از تولید پیدا می کند، ولی اگر بانک را نهادی بدانیم که ۹7 درصد پول و نقدینگی 
کشور را منتشر می کند و به موارد مصرف آن تخصیص می دهد، آن گاه تصویر 
تغییر می کند. آنگاه می توانیم بپرسیم بانکی که با بدهکار کردن خود پول خلق 
کرده است، در  ازای آن کدام دارایی ها را اکتساب کرده و ترکیب ترازنامه اش را 
چگونه تغییر داده است. سوالی که باید پرسیده شود، این است که آیا اعتبار جدید 
صرف تامین مالی بخش های مولد، فعالیت های کارآفرینانه و محصولات مورد 
تقاضای مردم شده است یا صرف اقدامات غیرمولد، سفته بازی روی دارایی های 
موجود، تسهیلات رابطه ای ناسالم و... و قدرت خود را صرف متلاشی کردن 

تار و پود اقتصاد کرده است؟ در واقع، سوال این است که بانک از قدرت خلق 
پول خود برای »ســاختن« استفاده کرده است یا »تخریب«. خدمت پول به 
تولید و سرمایه گذاری یعنی ساختن اقتصاد و انحراف پول از بخش واقعی یعنی 
تخریب آن. می خواهم بر این نکته تاکید کنم که مساله فقط کمیت پول و 
نقدینگی نیست و کیفیت خلق پول نیز به اندازه کمیت آن حائز اهمیت است 
و بانک ها باید به نحوی هدایت و اداره شوند که نقش سازنده پول را در کانون 

توجه قرار دهند.
  حکمرانی شرکتی در بانک ها

وزیر اقتصاد محور دوم سخنان خود را »حکمرانی شرکتی در بانک ها و مساله 
نظارت« برشمرد و گفت: کاملا ممکن است یک  بانک منابع خود را صرف 
ساختن مجتمع های فروشگاهی بزرگ مقیاس کرده و هزاران میلیارد تومان 
نقدینگی جدید را صرف این کار کند. ممکن اســت یک بانک پول جدید را 
برای تامین واحد مسکونی یا پرداخت حقوق به کارکنان شاغل در نهادی کند 
که سهامدار بانک است یا یک  بانک منابع خود را صرف ایجاد حباب در بازار 
ثانویه کند یا بانک دیگر پول جدید را صرف پرداخت بهره وری ســپرده هایی 
کند که در ازای آنها در ســمت راســت ترازنامه بانک ها، دارایی وجود ندارد. 
قاعده گذاری و اجرای قواعد حکمرانی شــرکتی از برنامه های محوری ما در 
وزارت امور اقتصادی و دارایی است و خوشبختانه در حال حاضر لایحه ای برای 

این منظور در وزارتخانه تهیه شده است که با قوت بیشتر پیگیری خواهد شد.

https://www.irna.ir/news/84454813/سه-نقاهتگاه-بیماران-کرونایی-در-ایلام-راه-اندازی-شد
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